



إعلان مسبق للمناقصة

Pre-announcement of tender

SOHAR Port and Freezone invites tenderer to the following pre-announcement tender
تدعو شركة ميناء صحر والمنطقة الحرة للموردين للمشاركة في الإعلان المسبق للمناقصة أدناه

No رقم	Tender Ref الرقم المرجعي	Tender Title عنوان المناقصة
1	SIPC 2024 -020	توريد وإدارة وتشغيل وصيانة القوارب الإرشادية للعمليات البحرية لميناء صحر "إعلان مسبق". Supply, Manage, Operate and Maintain Pilot Boats for SOHAR Port Marine Operations "Pre-announcement".

SOHAR Port and Freezone is inviting Local Omani registered Companies and SMEs to show interest in the above upcoming tender. This Pre-announcement for tender is to investigate the local market before the actual tender is floated.

Interested local Omani companies and SMEs shall comply with the following procedures and steps:

Step 1:

- Send an official letter to Procurement and Contracts Department on SIPC.Procurement@soharportandfreezone.com confirming that; they are interested to participate into this tender. SMEs to submit a copy of Riyada Card.

Step 2:

- SIPC Procurement and Contracts Department shall send the standard non-disclosure Agreement NDA to the interested companies for ONLY signature.

Step 3:

- Companies shall sign the NDA and return back to Procurement and Contracts Department within 2 working days.

Step 4:

Upon signing the NDA by the interested companies:

- SIPC Procurement and Contracts Department shall share with the interested companies ONLY, the Request For Interest [RFI] Document.
- The RFI will include a brief of the project and summary of the technical requirements of this tender.
- The RFI will provide a guidelines to companies to submit their non-binding technical proposals ONLY.
- No financial proposals are expected at this stage.

For any Clarification on this pre-announcement, please communicate with us on this e-mail address: sipc.procurement@soharportandfreezone.com

تدعو شركة ميناء صحر والمنطقة الحرة الشركات العمانية المحلية والمؤسسات الصغيرة والمتوسطة لإدء اهتمامها بالمناقصة القادمة أعلاه. يهدف هذا الإعلان المسبق إلى دراسة السوق المحلي قبل طرح المناقصة الفعلية.

عليه فإن الشركات العمانية المحلية والمؤسسات الصغيرة والمتوسطة مدعوة للإلتزام بالخطوات التالية:

الخطوة 1:

- إرسال خطاب رسمي إلى دائرة المشتريات والعقود على SIPC.Procurement@soharportandfreezone.com يؤكدون فيه بأنهم مهتمون بالمشاركة في هذه المناقصة وعلى المؤسسات الصغيرة والمتوسطة تقديم نسخة من بطاقة "ريادة".

الخطوة 2:

- سوف يتم إرسال اتفاقية عدم الإفشاء من قبل دائرة المشتريات والعقود بالشركة فقط إلى الشركات المعنية للتوقيع عليها.

الخطوة 3:

- يجب على الشركات التوقيع على اتفاقية عدم الإفشاء وإعادتها إلى دائرة المشتريات والعقود في غضون يومين عمل.

الخطوة 4:

عند توقيع اتفاقية عدم الإفشاء من قبل الشركات المعنية:

- سيقوم دائرة المشتريات والعقود بالشركة بإرسال المستند المختصر عن المناقصة إلى الشركات الموقعة فقط.
- سيضمن المستند موجزا للمشروع وملخصا للمطلبات الفنية للمناقصة.
- سيوفر طلب المعلومات إرشادات للشركات لتقديم كفاءتها الفنية فقط.
- لا يتوقع تقديم أي مقترحات مالية في هذه المرحلة.

في حالة وجود أي أسئلة أو استيضاحات تتعلق بالمناقصة، يرجى التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني: sipc.procurement@soharportandfreezone.com

It all starts here

+968 2685 2700 | soharportandfreezone.om